
 

 

 

 

2022 



 

 

 
 

Het bestuur 

 

Bestuurssamenstelling begin 2022: 
 
Ramon Meesters       - Voorzitter, afgevaardigde Commissie Loosduinen en ROV. 
Femke Beeloo-Planken      - Secretaris en afgevaardigde Commissie Loosduinen. 
Yvonne Hartman       - Penningmeester en afgevaardigde WB. 
Danny Boers        - Lid (afgevaardigde ROV, Ruimtelijke Ordening en Verkeer)  
Schwanette Beeloo-Bekkema - Lid (Evenementen en wijkparken) 
Marjolein Minks       - Lid  

 
Loes Gordijn        - Ondersteuning secretaris 
Cees Willemse                 - Hoofdredacteur Houtwijkblad/Houtwijksite 
 

Bestuurssamenstelling eind 2022: 
 
Ramon Meesters       - Voorzitter, afgevaardigde Commissie Loosduinen en ROV. 
Femke Beeloo-Planken      - Secretaris en afgevaardigde Commissie Loosduinen. 
Yvonne Hartman       - Penningmeester en afgevaardigde WB. 
Danny Boers        - Lid (afgevaardigde ROV, Ruimtelijke Ordening en Verkeer)  
Alex van Dierendonck      - Lid (Archief en evenementen) 
Marjolein Minks       - Lid  

 
Loes Gordijn        - Ondersteuning secretaris 
Cees Willemse       - Hoofdredacteur Houtwijkblad/Houtwijksite 
Schwanette Beeloo-Bekkema - Vrijwilliger (woensdagochtend) 
Marcel Dullaart       - Webmaster 

 

 

Vergaderingen 
Het dagelijkse bestuur heeft wekelijks contact gehad, soms zelfs dagelijks. 
Elke twee weken komen zij bij elkaar op de woensdagochtend. Wijkberaad 
Houtwijk heeft zes keer een algemene bestuursvergadering gehouden, on-
der meer voor het definiëren van doelstellingen en het bespreken van lo-
pende zaken en ontwikkelingen die van buitenaf op ons af kwamen. Ver-
der is de algemene ledenvergadering afgelopen jaar twee keer georgani-
seerd. Dit was beide keren een groot succes. Meer dan 60 wijkbewoners 
waren aanwezig.  
 

Representatie 
Houtwijk is onderdeel van het gebied Loosduinen, waarvan de bewoners-
organisaties zich hebben verenigd in de Commissie Loosduinen, die nor-
maal gesproken om de zes weken bijeenkomt. De Commissie Loosduinen 
heeft twee projectgroepen onder zich en wel Ruimtelijke Ordening en Ver-
keer (ROV: gericht op infrastructuur en bebouwing) en Welzijn en Beheer 
(WB: sociale aspecten) die beide ook normaal gesproken elke zes weken 
bij elkaar komen. In alle vergaderingen, zowel online als offline, is Wijkbe-
raad Houtwijk met een afgevaardigde vertegenwoordigd geweest. 
 

 
 



 

 

 
 

Wijkprojecten 

 

De kinderraad  

De kinderraad bestaat afwisselend uit ongeveer tussen de 6 en 12 kinderen. Deze kinderen zetten 
zich, onder leiding van Femke Beeloo-Planken en Shailesh Ramnath, actief in voor Houtwijk.  
 
De kinderraad komt ongeveer 12 keer per jaar bij elkaar om te vergaderen onder leiding van Shailesh 
Ramnath. Zo hebben zij zich in 2022 actief ingezet om mensen te verbinden, onder andere door mee te 
helpen met de kids-driedaagse. Bijzonder was dat zij zelf een toneelstuk (zie afbeelding hieronder) heb-
ben gemaakt over kinderrechten toen en nu. Deze hebben ze 3 keer opgevoerd en het was een enorm 
groot succes!  

Ze denken actief mee over het verbinden van 
wijkbewoners met elkaar en staan zij klaar tij-
dens wijkactiviteiten om de andere aanwezige 
vrijwilligers te helpen. Ze bezoeken ook ouderen 
en mindervaliden om hun een fijne dag te bezor-
gen. Daarnaast houden ze bijna maandelijks 
een opruimactie (zie afbeelding boven) en/of 
brengen zij winkelwagentjes, die rondzwerven  
in de wijk, terug naar de supermarkten.  

 

 

 

 

 

 

Schoonmaakacties 

 

Eigen toneelstuk 

 



 

 

 

Wijkprojecten 

 

Buurtpreventie Houtwijk  

Wat deed het wijkpreventieteam Houtwijk - beter bekend als buurtpreventieteam - allemaal in  
het afgelopen jaar? Veel. Hier een korte schets waarin data zoveel mogelijk worden vermede .Zij 
gingen het hele jaar met regelmaat op pad. Een verslag van Marcel ten Brinck en Andreas Dijk. 
 

Menskracht 
Vrijwel het gehele jaar zijn wij wekelijks ten minste 
een avond op pad geweest. Vaak was een tweede 
avond mogelijk en soms zelfs een derde. De be-
mensing per avond was wisselend. De effectieve 
sterkte nam in 2022 helaas af. Eenkele teamleden 
stopten, daarnaast was er (tijdelijke) uitval wegens 
gezondheidsproblemen. Ook door gewijzigde ge-
zinsomstandigheden en werk waren enkele leden 
minder vaak paraat. Werving 
had helaas slechts beperkt re-
sultaat. Gebrek aan menskracht 
speelt ook een rol bij de andere 
Loosduinse teams. Op initiatief 
van medewerkers van het 
stadsdeel Loosduinen was er 
een eerste aanzet om samen 
met de teams Kom Loosduinen 
en Nieuw-Waldeck te bezien 
hoe de sterkte kon worden 
vergroot. Ook werd gewerkt aan 
een nieuw convenant, dat de formele basis van de 
inzet vormt. 
 
Coördinatie 
De algehele coördinatie was in handen van An-
dreas Dijk en Marcel ten Brinck, waarbij de eerste 
zich vooral richtte op communicatie en externe con-
tacten en de tweede de interne organisatie en ad-
ministratie voor zijn rekening nam. Voor Facebook  
werden zij ondersteund door Ronald Albers. Daar-
naast had elk avondteam een eigen coördinator, die 
op basis van beschikbare menskracht de mensen 
over een of meer ploegjes verdeelde en het aan- en 
afmelden bij de politie verzorgde. 

Werkwijze en routes 
Om veiligheidsredenen is de minimale groeps-
grootte bij het dragen van herkenbare preventie- 
kleding twee personen. Op basis van voorkeuren 
waren mensen op een vaste avond in beginsel 
beschikbaar. Sommigen wekelijks, anderen door 
werk of om andere reden om de week. Gelet op de 
grootte van Houtwijk worden de rondes in de regel 
fietsend gedaan. Mede op basis van informatie van 

de operationeel coördinator van 
de politie (OPCO) werden de 
routes bepaald. Ook door 
wijkgenoten aangedragen aan-
dacht plekken/situaties speel-
den bij de routekeuze een rol. Er 
waren geen vaste routes. Af-
hankelijk van de groepsinde-
ling konden er op een en dezelf-
de avond verschillende start-
punten zijn. Zo mogelijk werden 
via twee verschillende routes 

beide delen aan weerszijde van de Houtwijklaan 
bezocht. 
 

Corona 
In de eerste maanden van het jaar waren ook onze 
activiteiten nog onderworpen aan de coronaregels. 
Zo mochten wij slechts in groepjes van twee perso-
nen samen op pad. Als er op een avond een oneven 
aantal mensen beschikbaar was, ging een preven-
tie lid soms incognito solo op pad. Het opheffen van 
de beperkende maatregelen maakte ook voor ons 
het preventiewerk aangenamer. 
 



 

 

 
 
Adviezen en gasten 
Bij diverse gelegenheden, ook als we gewoon op 
pad waren, zijn adviezen aan wijkbewoners gege-
ven. Vaak waren wij ook aanwezig bij het wekelijkse 
inloopspreekuur in Wijkcentrum Bokkefort, een 
spreekuur waarin o.a. medewerkers van VÓÓR 
Welzijn, Parnassia, het stadsdeel, woningcorpo-
raties en politie en handhaving participeren. De 
nieuwe wijkagent Robbert Louwersheimer is samen 
met een collega van het Handhavingsteam een 
avond mee op pad geweest. Het ligt in de bedoeling 
vaker samen op straat te zijn. Op oudejaarsdag 
vergezelde Simon 
Fritschrij (fractiever-
te-genwoordiger van 
CU/SGP in de Haag-
se gemeenteraad)  
‘s morgens het pre-
ventieteam Houtwijk. 
 
De jaarwisselingen 
Op 1 januari was er 
een korte buurt-
schouw om de jaar-
wisselingschade in 
ogenschouw te ne-
men en mogelijke risi-
co’s te melden. Op 31 
december waren wij 
van ’s morgens tien 
tot ’s middags vier in 
drie rondes steeds 
met een fietskoppel 
op pad om eventuele 
(potentiële) brand-
haarden en andere 
risico’s te signaleren 
en aan het hand-
havingsteam of de 
politie door te geven. 
De vele meldingen 
leidden tot snelle inzet van de kraakwagen om 
brandbaar materiaal te verwijderen. 
 

Overleggen en communicatie 
Andreas Dijk is agendalid bij het bestuur van het 
Wijkberaad Houtwijk en woont de bestuurs-
vergaderingen zoveel mogelijk bij. Het maandelijks 
overleg met de collega’s van de andere Loosduinse 
teams, medewerkers van het stadsdeel en de 
politie - het zogenoemde BIT-appel - ondervond in  

 
 
 
weer fysiek in het politiebureau Loosduinen plaats-
vinden waarbij anderen nog via Teams konden 
aanhaken. 
Verder werd geparticipeerd in de decentrale Acon, 
een Loosduins coördinatie-overleg, initiatief ter 
voorbereiding van een zo veilig mogelijke jaarwis-
seling. Bij deze overleggen zijn naast medewerkers 
van het stadsdeel het handhavingsteam, de politie, 
de brandweer, woningcorporaties, VÓÓR Welzijn 
en de buurtpreventieteams betrokken. Met het 
jonge-renwerk van VÓÓR Welzijn was met 

regelmaat face-to-face 
contact. 
In elk nummer van het 
Houtwijkblad was aan-
dacht voor onze activi-
teiten en onze roep om 
nieuwe leden. Daar-
naast is Twitter veel-
vuldig, en Facebook in 
wat mindere mate, 
ingezet om steeds iets 
over onze activiteiten 
te berichten. 
 
Toekomst 
Al met al waren we ook 
in 2022 van de eerste 
tot en met de laatste 
dag actief. Dat willen 
we ook in 2023. Met 
het huidige team 
kunnen we wel wat, 
maar niet voldoende. 
Meer en vaker bete-
kent meer mensen, 
daar ligt niet alleen een 
uitdaging voor ons, 
maar ook voor de be-
woners van Houtwijk. 

Samen sterk voor een veilig en schoon Houtwijk!  
U kunt zich bij ons aanmelden informatie vragen 
via info@wijkpreventiehoutwijk.nl 
 
Meer informatie 
Meer informatie over onze activiteiten is ook te 
vinden op de volgende websites: 
www.wijkpreventiehoutwijk.nl  
www.twitter.com/BPTHoutwijk  
www.facebook.com/BPTHoutwijk

de eerste maanden nog hinder van de coronamaat- 
regelen. Het verliep het eerste kwartaal via Teams. 
In april en mei kon het overleg in klein gezelschap 
 

 



 

 

Wijkprojecten 

 

Parkeerproblematiek 

Nog steeds hebben diverse delen van Houtwijk in grote mate te maken met parkeerdruk. 
Inmiddels hebben we als wijkberaad medegeregeld dat de auto’s van ‘de schone lei’ geen 
parkeervergunning meer kunnen krijgen voor de straten in Houtwijk.  
 
Daarnaast is er sprake van een waterbedeffect, waar parkeerautomaten staan wordt minder overlast  
gemeld, echter in het deel van de wijk waar dit stopt, ondervinden ze dat de parkeerdruk toe neemt. Het 
bouwproject aan de Laan van Vredestein zal ook met minder parkeerplaatsen terugkomen, en wel meer 
auto’s door meer bewoners krijgen. Met de gemeente en andere partijen is hier geregeld overleg over.  
In het collegeakkoord van het huidige college is opgenomen dat in Loosduinen op termijn overal vergun-
ningparkeren zal worden ingevoerd. Wijkberaad Houtwijk ziet vergunningparkeren als een van de moge-
lijke oplossingen voor parkeeroverlast. 
 
We zijn hier echter alleen voorstander van als: 
a. de parkeerdruk aantoonbaar hoog is en 
b. bewoners aangeven dat men een parkeerregeling wil. Zoals zou blijken uit een brede enquête onder  
deze wijkbewoners. 
 
Wij zijn tegen het invoeren van een generieke regeling zonder dat hier de wens van bewoners in is 
meegenomen. Ook zijn we geen voorstander als niet eerst andere maatregelen zijn genomen, zoals het 
formaliseren van huidige niet officiële parkeerplaatsen of het aanleggen van een P&R bij, bijvoorbeeld 
,de Uithof . 
 
 
 
 
 
 

 

 

 

 

 

 



 

 

 
Wijkprojecten 

 

Houtwijk knapt op 

Wijkberaad Houtwijk heeft de opknap- en bouwprojecten van Houtwijk goed gevolgd en zo nodig 
extra informatie opgevraagd, besprekingen bijgewoond en advies gegeven.  
 
Zo heeft Wijkberaad Houtwijk onder meer een faciliterende rol vervult in het samenbrengen van project-
ontwikkelaar BPD en wijkbewoners rondom het Connexxionterrein. Voor constructieve gesprekken over 
een toekomstige passende invulling, en het ondersteunen van een beroepschrift tegen de gemeente 
Den Haag . Voor het in onze ogen onterecht verlenen van een omgevingsvergunning voor de bouw van 
twee supermarkten op voornoemde terrein. Ook de presentaties van de gemeente over opknapplannen 
van de Hovybuurt en het winkelcentrum werden door het bestuur bezocht en advies werd gegeven. Ook 
hebben zij zich ingezet voor het terrein achter de Azivo, waar het een puinhoop is. Samen met bewoners 
is het terrein schoongemaakt. Tweemaal werd de landelijke krant hiermee gehaald. De voorzitter was 
aanwezig bij het afleveren van de zakken vuil bij het hoofdkantoor van de eigenaar Van Herkgroep. 

 

Duurzaam Houtwijk 
Wijkberaad Houtwijk probeert duurzaamheid te bevorderen door sprekers uit te nodigen tijdens  
bijeenkomsten en door hier aandacht aan te besteden op onze Socials.  

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

Wijkprojecten 

 

Communicatie 

 
 
Wijkberaad Houtwijk probeert via allerlei kanalen informatie over het reilen en zeilen in de wijk 
over te brengen aan de wijkgenoten 
 
Wijkcommunicatie  
Onder meer via onze website, het wijkblad, Facebook, twitter en nu ook Instagram. In 2022 werd een 
keer per kwartaal het huis-aan-huis verspreide Houtwijkblad uitgebracht (oplage papieren versie 6000 
exemplaren). Met allerlei wetenswaardigheden over de wijk om iedereen te informeren over actuele 
(wijk)zaken, over de voortgang daarvan en over de bereikte resultaten.  
 
Het huidige redactieteam voor het Houtwijkblad en de Houtwijksite bestaat uit: Cees Willemse (hoofd- 
en eindredactie + vormgeving), Ramon Meesters, Marjolein Minks, Andreas Dijk (Twitter) en Femke 
Beeloo-Planken (ook voor Facebook en Instagram). Marcel Dullaart is webmaster. 
  
Houtwijk digitaal 
De Houtwijksite (www.wijkberaadhoutwijk.nl) is een digitale informatiebron waarop berichten van het 
wijkberaad worden geplaatst, maar ook andere voor bewoners relevante berichten. Het streven is om 
met de  redactieleden tot een actuele berichtgeving over de wijk te komen.  
 
Social media 
Onze site op Facebook (Houtwijkinfo) heeft een grote schare trouwe lezers, inmiddels staat de teller 
op meer dan 1500 volgers. Twitter acount @houtwijkinfo wordt minder gevolgd, maar de meer dan 
450 mensen die volgen ‘retweeten’ een boel berichten als zijnde waardevolle bijdragen. Ons Instagram 
(wijkberaadhoutwijk) account heeft al bijna 200 volgers.We proberen ook door te posten op Nextdoor 
en Hoplr, maar het lukt tot op heden niet een bedrijfsaccount te koppelen.  
 
Archief 
Ons lid Alex Dierendonck is bezig om alle voorgaande jaren van het houtwijkblad te digitaliseren, zodat 
dit ook online in te zien is. Een enorme klus, waarbij een heleboel handmatig moet worden ingescand. 
Het vordert steeds meer.  
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Verbindende activiteiten 
 

 
Dickens Naaiproject 

Elke woensdagochtend is het wijkberaad 
vrij open. Inmiddels is het fijn te zien dat 
wijkbewoners ons kantoor weten te vinden. 
Naast de vrije inloop draaien er ook diver-
se activiteiten. Inmiddels zijn er voor het 
succesvolle Dickens Naaiproject meer dan 
tachtig volledige kostuums gemaakt. Op 
naar het volgende doel: kleding maken  
voor Montmartre Loosduinen. Dus op  
naar de kleding van 1923. De vaste 
vrijwilligersgroep is al enthousiast 
begonnen hieraan.  
 

 

 

Springkussenfestival met sv Houtwijk 
Op de eerste paasdag organiseerden wij 
met sv Houtwijk een springkussen festi-
val. Ook dit was enorm geslaagd. Veel 
mensen hadden met het mooie weer een 
kleedje meegebracht en zaten op de grote 
velden. Op een gegeven moment ont-
stond er heel spontaan een voetbaltoer-
nooitje met alle moeders. Fantastisch  
om te zien! 
 
 
 
 
 
 

Buitenspeeldag 
De buitenspeeldag in Wijkpark Bokkefort 
was weer een enorm succes! Ruim 150 
kinderen en hun begeleiders genoten van 
het weer, de hapjes, fruit gesponsord door 
Albert Heijn Houtwijk, suikerspin, popcorn, 
limonade en natuurlijk de springkussens, 
spelletjes en de stormbaan. Mooi om te 
zien dat ook hier de Oekraïense vluchte-
lingen aansloten om hun kinderen een 
mooie dag te geven! Met veel dank aan  
de kinderraad, Schwanette, Lex, Katya, 
Shailesh, Margreet en alle moeders die 
cake/donuts/koekjes hebben gemaakt.  
 
 

 

 

 



 

 

 

 

 

Schoonmaakacties 
Zoals elk jaar zijn we op 1 januari 2022 
weer gestart met een schoonmaakactie. 
Gedurende het hele jaar werden er meer 
dan vijftien schoonmaakacties georgani-
seerd, zowel met groepen kinderen in het 
Bokkefort, als met de volwassenen bij  
het Azivo-terrein.  

 
 
 
 
 
 
 

 
Bolplantdagen  

In maart en november werden duizenden 
bloembollen in Wijkpark Bokkefort en om-
streken in de grond gezet. Vele kinderen 
uit de buurt hielpen hier enthousiast aan 
mee. Het werden gezellige middagen met 
veel andere  Houtwijkse jongeren die be-
langeloos kwamen meehelpen. De bollen 
van het jaar ervoor waren ook mooi opge-
komen. 
 
 
 
 
 

Kids driedaagse 
Na het succes van 2021 werd ook in 2022 
weer een kids driedaagse verzorgd. Kleine 
activiteiten in de zomervakantie waarvoor 
kinderen zich vooraf in moesten schrijven. 
Doordat velen niet op vakantie konden 
gaan, was dit een zeer gewaardeerde ac- 
tiviteit. De kinderen genoten drie maanda-
gen op een rij van lasergamen, gel blas-
ters, en een heus ROBLOX parcours. 
Vooral dat laatste was een leuk succes, 
Jammer genoeg merken we dat steeds 
minder supermarkten willen sponsoren. 
We hebben dit keer dan ook het lekkers  
uit eigen zak betaald.  
 

 
 
 



 

 

 
 

 

 

Montmartre Loosduinen 
Nostalgie in optima forma… In juli hadden 
we een prachtige zomerse dag in Parijs, 
maar dan wel hier in Loosduinen.  Meer 
dan 55 kunstenaars stonden met hun 
kunstwerken op een sfeervol ‘Montmartre’, 
allen in kleding uit 1900 vervaardigd door 
vele vrijwilligers uit de verschillende wij-
ken. Het werd een gezellige dag met veel 
bezoekers, allerlei kraampjes, met oude 
ambachten, tal van kunstenaars en muzi-
kanten en uiteraard werd er ook aan de 
inwendige mens gedacht met allerlei 
lekkere hapjes en drankjes.  
 

 
 

Boottocht 
Drie bijzondere vaartochten rondom Poel-
dijk, met veel gezelligheid en met drank-
jes, koekjes en heerlijke ijsjes. Tel daar 
een gezellige schipper bij op en de dag is 
compleet. Extra bijzonder deze vaarten 
was dat we een groep mensen mochten 
verwelkomen die net in Houtwijk kwamen 
wonen: Oekraïense vluchtelingen. Zij wer-
den aan boord meteen door alle andere 
deelnemers met open armen ontvangen. 
Hartverwarmend. Ook alle deelnemende  
bewoners maakte deze dag met hun 
verhalen heel bijzonder !  
 
 

Aftersummer party 
Dit jaar werd, bij wijze van experiment, de 
Midsummer party in een Aftersummerparty 
veranderd. Helaas hadden we erg veel 
concurrerende evenementen in de buurt, 
was het weer erg slecht en was er een 
communicatieprobleempje. Zo zou er 
tijdens de party een voetbaltoernooi zijn, 
maar dat was ruim een uur voordat het 
festival begon al afgelopen. Alle mensen 
met hun kinderen waren al naar huis. De 
muziek was echter fantastisch en de  
sfeer onder de vrijwilligers ook.  
 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

Houtwijk Halloween Experience 
Ook dit jaar weer tientallen vrijwilligers en 
stagiaires van ROC Mondriaan die een 
compleet spookhuis bouwden met diverse 
themakamers. The walking Dead, Stranger 
things, Heksen, Piraten, vele thema’s kwa-
men langs. Nieuw was dit jaar de kinder-
route, voor de allerkleinsten bleef het licht 
aan en waren alle ‘monsters’ lief. Een 
mooie eerste kennismaking met Hallo-
ween. Overigens: we communiceren duide-
lijk over verplicht inschrijven en reserveren 
van tijdsloten vooraf,  maar toch proberen  
mensen om zonder afspraak binnen te ko-
men met als gevolg allerlei ongewenste 
opstoppingen. 
 

                                                                                                                       
Dickens Festival 
Loosduinen  
Op zaterdag 17 december 2022 vormde 
historisch Loosduinen opnieuw het decor 
van het Dickens Festival. Iedereen werd  
uitgenodigd om hieraan mee te doen; in 
een rol of als bezoeker. Het hart van het 
festival was het Erfgoedpark: de Abdijkerk, 
De Korenaer, het museum en het omligg-
ende park. Figuranten kwamen in hun 
prachtige Dickens kleding, gemaakt door 

vele Loosduinse vrijwilligers. De kou werd  verdreven door heerlijke erwtensoep, war-me chocomelk en 
oliebollen.Er was ook veel muziek en gezelligheid. 
 

Siena-workshops 
Jezelf en elkaar weer terugvinden met 
workshops van Siena Kunstzinnige zorg. 
In 2022 hebben we elke eerste woensdag 
van de maand een workshop gegeven. Het 
thema van de workshops is ‘Verbin-ding’. 
Verschillende beeldende materialen 
worden ingezet om op een creatieve ma-
nier weer in contact en verbinding te ko-
men met jezelf en de omgeving. Door, bij- 
voorbeeld, samen te tekenen of te schil-
deren. Wat voorop staat is dat er met ple-
zier wordt gewerkt en er nieuwe manieren 
worden ontdekt van verbinding maken. 
Zie www.wijkberaadhoutwijk.nl > Agenda. 

 

 

 

 



 

 

 

Bestuursinformatie 
 

Wat gaat het jaar 2023 ons brengen: 
 

• De commissie Loosduinen bestaat 100 jaar. Onze vrijwil-
ligers zullen hier veel mee bezig zijn.  

• De kids driedaagse, Halloween en Dickens. We gaan het 
zien! 

• Dickens naaiproject gaat gezellig door. Elke woensdag 
kunnen er materialen en patronen gehaald worden om  
zelf thuis de mooiste Dickens kostuums te maken.  

• Elke eerste woensdag van de maand verzorgen we sa- 
men met Siena en sv Houtwijk een workshop voor diver- 
se doelgroepen binnen de wijk.  

• Het hele jaar door: Aandacht voor de openbare orde, 
ontwikkeling van voormalig Azivo gebouw en Connexxion 
terrein, aandacht voor parkeerproblemen, wijkpreventie en 
vele andere wijk gerelateerde projecten die vast op ons pad 
komen! 

Wil jij ook met ons meedoen? Neem dan contact met ons  
op en stuur een e-mail naar info@wijkberaadhoutwijk.nl 

              Den Haag, 22 januari 2023 
 
              Femke Beeloo-Planken, Secretaris 
               

  Bijlage 1 Overzicht Financiën 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Colofon 

 

Uitgave 

Dit is een uitgave van  

Wijkberaad Houtwijk.  

Bestemd voor alle be- 

woners van Houtwijk. 

 

Secretariaat 

Postadres: 

Wijkberaad Houtwijk 

Postbus 52009 

2505 CA Den Haag 

+31 6 2220 1645  

 

Bezoekadres: 

Wijkberaad Houtwijk  

L.van Vuurdestraat 16 

2552 JE Den Haag 

 

Website 

www.wijkberaadhoutwijk.nl 

 

E-mail 

info@wijkberaadhoutwijk.nl 
 

 
 
 
 



 

 

  

 
 
 
 
 
 
 
 
 

 


